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Tid och plats:  5 december 2023 kl 08.30-12.00 via Teams 
 
Ärende: Politiskt råd för vårdval  
 
Beslutande ledamöter: Jakob Eiserman (s) ordförande 

Stefan Nilsson ersättare för Margareta Mahmoud Persson (kd) 
Peter Bodemyr (v) punkt 1- 7 
Jörgen Larsson (c) punkt 1-4 
Robert Hamberg (m) punkt 7-9 

 
Övriga närvarande: Lena Weinstock Svedh, tf beställarchef 

Christin Jonsson, controller 
Anna Hallenberg, bedömningstandläkare  
Anita Ternvall, handläggare tandvård  
 

 Ärende Anteckning 
1 Mötet öppnas 

 
Ordförande Jakob Eiserman öppnar mötet och går igenom 
agendan 
  

2 Genomgång av föregående 
minnesanteckningar  

Lämnades till handlingarna  

3 Uppdatering: 
Användande av meetings 
 

Från och med dagens möte kommer agenda och 
minnesanteckningar läggas upp i meetings. Formellt ska 
minnesanteckning undertecknas av ordförande och en 
justerare. Vid dagens möte deltar ingen representant för 
oppositionen under hela mötet och då inga formella beslut 
ska tas utses ingen justerare vid detta möte.   
 

4 Översyn av uppföljning och 
utvärdering av vårdvalens 
beställningar 
 

Christin gick igenom uppföljning av hälsoval, se PP. 
Frågor lyftes angående innehåll i uppföljning av vårdval 
tandvård för barn och unga vuxna. Vårdvalsrådet anser att 
den viktigaste parametern är status på tandhälsan. 
En annan fråga som togs upp var på vilken organisatorisk 
nivå vi har rätt att kräva uppföljning för folktandvården.  
Politiken stödjer Beställarenhetens inställning om att det 
ska ske per klinik och inte samlat, om inte avtalet säger 
något annat.  
 

5 Reflektion tandvårdsmöte 
23 november med privata 
och folktandvården 
 

Peter Bodemyr deltog som ledamot i vårdvalsrådet och 
fångade upp följande: 

• Gott samarbetsklimat mellan folktandvård och 
privata 

• Privata anser att tandvårdstaxan är för låg kopplat till 
ersättning för nödvändig tandvård 

• Att som privat ha avtal om barn och unga vuxna ses 
som en service till befolkningen där ersättning inte 
täcker faktisk kostnad 
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• Intresse finns för riskpott under förutsättning att det 
tillförs medel och inte tas från nuvarande kapitering 
och inte heller skapar mer administration.   
 

6 Deltagande i 
leverantörsträff hälsoval kl 
10-10.30 

Utförarna får möjlighet att beskriva läget i primärvården. 
Det som lyftes var bland annat att man arbetar med; 
kontinuitet, trygghet framförallt för sköra äldre, fast vård- 
och läkarkontakt, rätt använd kompetens, vikten av 
teamarbete, samverkan med kommunerna samt nära 
vårdsatsningen. 
 
Utmaningarna ligger i tillgång till kompetens och resurser, 
långsiktig planering med anledning av den ekonomiska 
situationen samt långa avstånd. 
 
På frågan om telefontillgänglighet varierade svaren och 
rutinerna, där en del har telefon öppen hela dagen medan 
andra har begränsade telefontider med linjer öppna direkt 
till läkare och distriktssköterskor. Den regiondrivna 
primärvården använder sig av call back. 
 

7 Aktuella frågor tandvård 
barn och unga vuxna  

Se punkt 4 angående uppföljning. 
Inför 2025 kan åldrarna för kostnadsfri tandvård komma att 
förändras, vilket innebär att prioritet under 2024 kommer 
att ligga på anpassning till nya regelverket.  
I övrigt görs en omvärldsanalys av ekonomiska modeller 
avseende eventuell riskpott och CNI. 
 

8 Remiss Promemoria 
digitala vårdmöten 
nationella taxan 

Förslaget innebär att läkare och fysioterapeuter som arbetar 
enligt Lag om fysioterapiersättning och läkarvårdsersättning 
ska ges möjlighet till ersättning för digitala besök under 
förutsättning att den betalande regionen fattar ett sådant 
beslut. 
Remissvaret beslutas av regionstyrelsen i januari. 
 

9 Övriga frågor 
 

Robert lyfte frågan om möjlighet till införande av flera 
hälsoval i länet samt rådets roll i dokumentet för likvärdiga 
villkor. Det sistnämnda kommer att tas upp på mötet den  
7 februari. 
 

10 Nästa möte 10 januari 2024 via teams, med fokus på hälsovalet och 
akutuppdraget.  
 

 
Anteckning gjord av Lena Weinstock Svedh 
Godkänd av ordförande Jakob Eiserman 231207 
 


